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Mercadona obrirà una botiga 
al Màgic la propera tardor
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setembre
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Les Festes 
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Fa uns mesos que PFB Serveis Funeraris 
va iniciar al Tanatori de Badalona un procés 
d’obres encaminat a millorar la prestació 
dels seus serveis, la comoditat dels ciuta-
dans i la mobilitat de l’entorn. Una de les 
reformes més destacades és la instal·lació 
d’unes escales mecàniques, que pujaran 
des de la carretera de Can Ruti, per subs-
tituir les actuals escales convencionals i 
facilitar l’accés a aquelles persones que 
arribin en transport públic. Degut a les 
obres, les escales situades al peu del ta-
natori estaran tancades fins el setembre i, 

Els usuaris hauran de fer 
transbord a la B12 per 
arribar en bus al tanatori

en conseqüència, la parada d’autobús de 
la línia B27 situada al peu de les mateixes 
quedarà temporalment anul·lada. Els usu-
aris del bus que vulguin accedir al tanatori 
hauran de fer transbord de la línia B27 a la 
línia B12 a la parada que totes dues línies 
tenen a la “Crta. de Can Ruti - Centre de 
disminuïts psíquics”. La línia B12 té parada 
a la mateixa porta del tanatori. Per marxar, 
els usuaris podran agafar la B12 a les portes 
de les instal·lacions en direcció a Can Ruti, 
on podran fer transbord amb qualsevol de 
les línies que baixen des de l’hospital.

Mercadona ha confirmat a aquest diari allò 
que molts veïns portaven mesos comentant: 
el Màgic Badalona acollirà a partir de la 
propera tardor una botiga de la cadena. La 
instal·lació d’aquest nou establiment, situat 
a l’espai que fins fa poc ocupava el ‘karting’, 
suposarà una inversió de 2 milions d’euros 
i serà la segona que la companyia obri al 
municipi. El nou supermercat comptarà amb 
una superfície de sala de vendes de 1.700 
metres quadrats, on s’ubicaran totes les sec-
cions habituals de Mercadona. Mercadona 

Mercadona obrirà una botiga 
al Màgic la propera tardor

mantindrà, com en totes les seves botigues, 
el caràcter ecoeficient del supermercat que 
incorpora un conjunt de mesures que re-
dueixen fins a un 20% el consum energètic; 
també apostarà per les polítiques de preus 
baixos que l’empresa utilitza de manera ex-
clusiva i que consisteix “en garantir el me-
nor preu unitari dels productes amb la millor 
qualitat, de forma permanent, sense ofertes 
ni promocions”. Segons una enquesta en-
carregada per la cadena valenciana a Time 
Consultors, la penetració de Mercadona a 

Badalona és una qüestió pendent, ja que la 
demanda es troba molt per sobre de l’oferta 
que a dia d’avui, amb un sol establiment, és 
capaç de prestar la companyia. L’enquesta 
a nivell local, realitzada a 400 badalonins, 
ha constatat que la notorietat de la marca 
ha assolit un nivell similar o superior a la 
d’altres supermercats i hipermercats conso-
lidats des de fa anys al terreny i que compten 
amb molts més establiments a tota la ciutat. 
Més de la meitat dels veïns entrevistats, en 
cas d’obrir-se un supermercat a prop de casa 
seva, preferirien que fos un Mercadona; a 
més, fins a un 71% dels badalonins creuen 
que és necessari un Mercadona en la seva 
zona. La companyia sap que la proximitat 
és una de les assignatures pendents a Ba-
dalona; el fet que la tercera ciutat més gran 
de Catalunya en població només compti 
amb un local de la marca és actualment un 
aspecte negatiu. Del total d’enquestats que 
compren a Mercadona, només un 19,4% 
ho pot fer al seu barri; fins a un 44% s’ha 
de desplaçar a una altra zona de la ciutat 
per poder fer-ho i un 23% ha de sortir de 
la ciutat, sobretot cap a Santa Coloma. Amb 
aquesta nova obertura, la marca te la intenció 
de millorar la seva oferta a Badalona i apro-
par els seus productes al major nombre de 
ciutadans possible.

Font: Time Consultors

Un 70% dels veïns veuen necessari un Mercadona a prop de casa
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La FM d’Agost recupera força
La Comissió de Festes i l’Ajuntament donen continuïtat a la col·laboració de les Festes de Maig

L’estiu passat, la Festa Major d’Agost va 
patir una dura garrotada. A pocs dies de 
l’inici de la festivitat, l’Ajuntament va anun-
ciar que, per falta de recursos econòmics, 
l’únic acte que podia tirar endavant era el 
castell de focs; la resta de la programació 
de la festa d’estiu seria suprimit. La notícia 
va sobtar la societat civil badalonina, so-
bretot les entitats de cultural popular, que 
no havien estat informades i es van endur 
les mans al cap. Totes elles van decidir 
prendre’s la llibertat de muntar la seva FM 
d’Agost, al marge de l’actuació governa-
mental. Una festa organitzada pel poble, 
des de la ja consolidada Comissió de Fes-
tes de la ciutat i en base a la col·laboració 
ciutadana. Després d’aquella davallada 
salvada en darrera instància per les as-
sociacions culturals, les festes d’estiu 
d’enguany recuperen força. Comissió de 

Festes i Ajuntament donen continuïtat a 
l’entesa i col·laboració iniciada a les Festes 
de Maig per presentar un programa global 
i conjunt de dos dies amb més d’una des-
ena d’actes. La programació girarà entorn 
a la cultura popular, amb la participació de 
les colles de foc, geganters, Miquelets o 
sardanistes, entre d’altres; tampoc faltarà 
el tradicional castell de focs, la nit del 
dia 14, o el concert a ‘Cal Txiringu’. Des 
del govern municipal, que aportarà uns 
20.000 euros per sufragar les despeses 
de la celebració, es valora molt positiva-
ment la bona relació i col·laboració amb 
la Comissió de Festes. Les entitats també 
creuen que aquesta entesa és un pas ende-
vant; no obstant, consideren que la progra-
mació podria ser millor i més econòmica 
si el pressupost el poguessin gestionar les 
pròpies associacions.

  El govern 
municipal aporta 
enguany 20.000 
euros per a la 
celebració

  La Comissió 
veu bé l’entesa, 
però creuen que 
encara s’han de 
millorar aspectes

Programació completa
Dimecres 14 d’agost

19:30h. Crida a la Festa: inici de les 
festes d’estiu a la plaça de la Vila; a 
càrrec de la Comissió de Festes.

20h. Gran Xeringa: una traca de 500 
metres que passarà pels carrers de la 
Costa i de Sant Anastasi, unirà la plaça 
de la Constitució – antiga plaça de la 
Vila- i l’actual plaça de la Vila, on es 
dispararan 12 salves de morteret.

20h. Tanda de lluïment: a càrrec 
de Miquelets de Badalona, Badalona 
Bèsties de Foc, Diables de Badalona, 
Bufons del Foc, Kapaoltis de Llefià, 
Geganters de Badalona i Castellers de 
Badalona.

20h. Cercavila: des de la plaça de la 
Vila fins a la Rambla. .

22h. Castell de focs: a la platja dels 
Pescadors.

22.30h. Concert a ‘Cal Txiringu’: 
a la platja del Pont d’en Botifarreta a 
càrrec de la Comissió de Festes. Grups 
de música encara per concretar.

12h. Ofici solemne a l’església de 
Santa Maria i repicada de campanes

13.15h. Ballada de gegants: a la 
plaça de Barberà, a càrrec de la Colla 
Geganters de Badalona.

13.45h. Tornada d’Ofici: els gegants 
tornen en cercavila cap a la plaça de la 
Vila.

14h. Dinar popular: a la Rambla a cà-
rrec de la Comissió de Festes.

19h. Ballada de sardanes: a la Ram-
bla a càrrec de Badalona Sardanista.

22h. Espectacle de foc i Bany de les 
bèsties i diables : a la platja del Pont 
d’en Botifarreta a càrrec de Diables Ba-
dalona, Badalona Bèsties de Foc, Bufons 
del Foc i Kapaoltis de Llefià.

Diijous 15 d’agost

Del 15 al 18 d’agost

Fira Marinera a la Rambla, de 18 a 23h, 
a càrrec d’Evident Events
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Veïns i oposició demanen retirar 
la prohibició de la bici a la Rambla

Les reaccions a la prohibició de circular 
per la Rambla i el passeig de La Salut amb 
bicicleta i monopatí no s’han fet esperar 
gaire. Fa poc més d’una setmana que el 
govern municipal va anunciar l’enduriment 
d’aquesta reglamentació de l’Ordenança de 
Civisme i diumenge es va convocar la pri-
mera manifestació. El Consell de Mobilitat 
de Badalona va reunir prop d’un centenar 
de persones que, amb les seves bicis i pa-
tins, van recorrer la Rambla des del carrer 
del Mar fins el monument de Roca i Pi, pos-
teriorment es van dirigir cap al passeig de 
La Salut i van tornar per finalitzar la marxa 
a la plaça de la Vila. Persones de totes les 

edats i representants d’entitats i formacions 
polítiques locals van secundar la marxa 
amb els seus respectius vehicles. Des del 
Consell de la Mobilitat consideren “un 
error desincentivar l’ús d’aquest transport 
barat i assequible per a tothom”. Tenen clar 
que no sempre és fàcil, i en determinats 
moments d’aglomeració es poden produir 
problemes, però també que no per això s’ha 
de prohibir l’ús d’aquest mitjà en vies natu-
rals clau de la ciutat i que s’ha d’apostar per 
la convivència entre vianants i ciclistes. En 
aquest sentit, el consell recorda que per la 
Rambla circulen a diari unes 200 bicicle-
tes, i que el que s’ha de fer és regular la 

convivència i retirar d’immediat la prohibi-
ció total per endegar un procés participatiu 
amb tota la ciutadania. La petició també 
s’està exercint a nivell polític. Els tres par-
tits de l’oposició, PSC, CiU i ICV-EUiA, 
s’han pronunciat al respecte i consideren 
que s’hauria de retirar la prohibició, que no 
concorda amb l’Ordenança, i consensuar 
una decisió amb les entitats i la ciutadania 
dins el Consell de la Mobilitat. Creuen que 
el govern està fent un gra massa i que el 
problema no és ni de lluny tan greu com per 
establir una prohibició així; l’únic que cal, 
diuen, és limitar la velocitat, per exemple, 
en determinades situacions.

  Un centenar de 
persones pedaleja 
per la ciutat en 
senyal de protesta

  L’oposició insta 
el govern a retirar 
la prohibició i obrir 
un debat

Els dubtes sobre els processos d’oposició de 
la Guàrdia Urbana de Badalona van tornar a 
incendiar el Ple municipal aquesta setmana. 
La intervenció d’una delegada del Sindicat 
de Funcionaris de Policia, per desmentir i 
corregir algunes afirmacions del govern du-
rant el Ple anterior, va escalfar la sala. Des del 
sindicat insisteixen en què els exàmens eren 
impossibles d’aprovar, que es continua sense 
conèixer la procedència de la bateria de pre-
guntes a partir de la qual es van elaborar les 
proves i que la disparitat de notes no fa pinta 
de ser una coincidència: “Existeix menys d’un 
0,5% de possibilitats que les notes d’un exa-
men siguin tant extremes, o molt altes o molt 
baixes; i ha succeït en dos proves, en aquest 
cas”. El SFP manté que s’ha d’aturar el procés 

El SFP porta a Antifrau 
les oposicions de la 
Guàrdia Urbana de BDN

d’ascensos; de fet, ha portat el cas a l’Oficina 
Antifrau, que ho investigarà. Des del govern 
municipal s’insisteix en la rigorositat dels 
exàmens i asseguren que el tribunal, format 
per gent del cos local i d’altres policies i orga-
nitzacions superiors, va escollir i va modificar 
cada pregunta. L’oposició, que ja va portar 
una moció denunciant el tema el mes passat, 
considera que el nivell de sospita hauria de 
portar el govern a reflexionar i aturar els pro-
cessos d’ascens i, si cal, repetir les proves, tal 
i com ha decidit fer recentment l’Ajuntament 
de Barcelona. PSC, CiU i ICV-EUiA afirmen 
que això tan sols serveix per perjudicar més 
la imatge de la Guàrdia Urbana, danyada 
durant el darrer any, i que, per molt que es 
negui, hi ha una clara ombra de sospita.
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Titllen d’amiguista la selecció 
dels plans d’ocupació locals
Els sindicats CCOO i UGT, la Federació 
d’Associacions de Veïns de Badalona, 
l’Assemblea d’Aturats i Aturades de Ba-
dalona i els grups municipals del PSC i 
d’ICV-EUiA van denunciar ahir “la manca 
de transparència i de diàleg del govern 

municipal i les sospites que això ha gene-
rat en la selecció de persones dels plans 
d’ocupació” finançats amb fons de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona i gestionats 
per l’Institut Municipal de Promoció de 
l’Ocupació. Partits i agents civils i socials 
asseguren que existeixen rumors i comen-
taris que fan pensar en “amiguisme i en-
chufisme” i que les sospites venen genera-
des “per la negativa del govern municipal 
d’acceptar reunions i d’informar sobre el 
criteris i donar accés als expedients per 
tal de poder valorar la justícia dels ator-
gaments”, cosa que afegeix obscuritat a 
l’assumpte, diuen. Les entitats també han 
denunciat el pagament de salaris, en la 
majoria dels 204 llocs de treball impulsats 

Ciutadans es presenta 
al Barcelonès Nord 

Ciutadans va celebrar divendres passat la 
seva posta de llarg a Badalona. Un mes 
després de constituir la seva nova junta, 
l’agrupació del Barcelonès Nord va organit-
zar al Centre Cívic de La Salut el seu primer 
acte important a la comarca, que va comp-
tar, a més, amb la presència dels diputats al 
Parlament de Catalunya Jordi Cañas i Inés 
Arrimadas.
Davant d’un centenar de personas, 
l’encarregat de transmetre les idees de Ciu-
tadans a nivell local va ser el coordinador de 
l’agrupació al Barcelonès Nord, Fausto Ramí-
rez. El partit, que va aconseguir un augment 
considerable a Badalona durant les darreres 
eleccions autonòmiques, es presenta com 
l’alternativa al corrent nacionalista català 
promogut, sobretot, des del passat setembre. 

Arrimadas va parlar de la dura situació per 
la que passa l’estat, amb un alt nivell d’atur 
i casos de corrupció a tots els nivells, entre 
d’altre problemes. La diputada  va remarcar 
que la solució és deixar de fer protagonistes 
a polítics i partits, ja que són els ciutadans 
el centre de la democràcia, i impulsar una 
transparència extrema i una administració 
eficient, eficaç i sense duplicitats per estal-
viar despeses. Cañas, per la seva part, va 
afegir que, a Catalunya, a més, no només 
existeixen aquests problemes, sinó que s’ha 
de debatre cada dia una qüestió que, per 
Ciutadans, està molt clara: ser espanyol o 
no ser-ho. “Alguns volen que deixem de ser 
espanyols. Però perquè ho he de votar si ho 
tinc molt clar? Això del dret a decidir és una 
‘memez’ intel·lectual”, va espetar el diputat.

per aquests plans, per sota del salari mí-
nim interprofessional i “la manca absoluta 
de polítiques actives d’ocupació a nivell 
local”. El gerent de l’IMPO, Antoni Aino-
za, desmenteix qualsevol tipus d’acusació 
i assegura que tota la selecció s’ha dut a 
terme “amb els màxims escrúpuls i rigoro-
sitat”. “S’ha utilitzat el mètode de sempre, 
amb més cura, fins i tot, degut a la delicada 
situació de desocupació de la ciutat”, ex-
plica Ainoza. El gerent afirma que ell ma-
teix s’ha reunit amb els representants dels 
diferents partits de l’Ajuntament i els sin-
dicats i que tothom coneix la mecànica del 
procés; a més, diu, la llista de treballadors 
seleccionats és pública i es pot consultar, 
per exemple, al web de l’IMPO.
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El Departament de Cultura de la Generali-
tat, l’Ajuntament de Badalona, l’Associació 
Professional d’Il·lustradors de Catalun-
ya (APIC), i la Federació d’Institucions 
Professionals del Còmic (FICOMIC) ini-
ciaran aviat les tasques per constituir la 
col·lecció Centre de les Arts del Còmic i 
la Il·lustració (CACI). El grup es formarà el 
mes de setembre i treballarà en l’elaboració 
de la col·lecció, que comptarà amb fons 
d’institucions públiques i d’altres de titula-
ritat privada, a més de les aportacions de 
col·leccionistes i autors. Reunides totes les 
parts, també s’han compromès a decidir la 
fórmula jurídica més adient per gestionar el 
centre. Per fer sostenible el projecte econò-

El Museu del Còmic 
començarà a caminar 
el mes de setembre

micament, es combinaran recursos aportats 
per les institucions públiques, aportacions 
de patrocinadors privats i ingressos propis 
que sigui capaç de generar el centre. El mu-
seu serà un espai expositiu d’obra gràfica 
d’il·lustració i còmic, amb originals repre-
sentatius de totes les èpoques, procedèn-
cies geogràfiques i estils. A més, el CACI 
comptarà amb activitats de caràcter pedagò-
gic i amb espais interactius, i serà un punt 
de trobada de creadors i professionals amb 
els sector audiovisuals i d’oci interactiu. El 
PSC valora molt positivament aquest pas 
però recorda que cal continuar avançant i 
que el govern local ha de creure’s el projecte 
i assumir la iniciativa.
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La U20 es penja el 
bronze i la U18 juga 
avui els quarts

La Penya aposta fort per 
segellar la continuitat d’Oliver

La selecció espanyola U20 dels verd-i-negres 
Guillem Vives i Àlex Suàrez va aconseguir el 
bronze al campionat europeu d’Estònia en 
vèncer la selecció russa per 
63 a 70. El conjunt dirigit pels també exverd-
i-negres Sito Alonso i Paco Redondo va cau-
re a les semifinals contra Letònia per un sol 
punt (64 a 63). Tot i això, el combinat estatal 
no va semblar afectat l’endemà contra Rússia 
i va dominar el partit en tot moment. Només 
en una última envestida va veure perillar la 
medalla, però va acabar certificant la bona 
feina feta durant tot el campionat. Guillem 

A dia d’avui, els esforços de la secretaria tèc-
nica de la Penya estan enfocats en aconseguir 
la renovació d’Albert Oliver. El base de Terras-
sa va ser el millor verd-i-negre de la passada 
temporada i el club vol construir el nou projec-
te al voltant d’ell. És per això, que davant una 
important oferta del Gran Canària, a la que la 
Penya és lluny d’arribar, el club ha fet un es-
forç per retenir Oliver. D’aquesta manera, l’oferta 
inicial ha pujat fins els prop de 130.000 euros 
per dues temporades i l’opció futura de formar 
part de l’organigrama tècnic. S’espera la res-

posta final d’Oliver a finals de setmana després 
que al principi d’aquesta demanés uns dies per 
meditar-ho. A banda d’Oliver, els dos altres ca-
sos a resoldre, el de Pere Tomàs i el de Trias, no 
s’han mogut. L’aler va comunicar a la Penya que 
no volia seguir però de moment no hi ha cap 
proposta ferma del jugador o de cap altre club 
per comprar la seva llibertat. Pel que fa a Trias, 
que no entra als plans esportius, no s’ha fet cap 
altre pas per desbloquejar la situació. De la res-
ta de fitxatges que cal fer, no han sortit noms, 
però si que es coneix el perfil. Seran jugadors 

Foto: FIBA-Ciamillo Castoria

Foto: Charly Mula - Efedos

amb experiència, es valorarà que sigui a la lliga 
ACB, i amb una certa edat per complementar 
una plantilla molt jove. Les places de jugadors 
extracomunitaris, passi el que passi amb Oliver, 
estaran destinades a l’escorta, que ha de ser la 
referència anotadora de l’equip, i a un dels inte-
riors. Per últim, encara en la parcel·la esportiva, 
tot i que encara no s’ha definit cap rival per la 
pretemporada, el club ha confirmat que jugarà 
algun amistós a Benasque, on farà la pretempo-
rada al principi de setembre, i que disputarà el 
torneig de Sant Julià de Vilatorta.

El club verd-
i-negre ha 
augmentat l’oferta 
fins als 130.000 
euros per dos 
anys i un futur lloc 
a l’organigrama 
tècnic per 
competir amb la 
del Gran Canària

Vives va tornar a ser clau en aquest últim 
partit amb 17 punts, 5 rebots, 4 assistències, 
5 pilotes recuperades i 5 faltes rebudes per 
25 de valoració. Suàrez, que ha alternat molt 
bones actuacions amb altres més discretes, 
no va poder anotar en els 13 minuts que va 
ser a pista. Pel que fa al combinat U18, que 
compta amb 6 verd-i-negres, ja és als quarts 
de final de l’Europeu de Letònia que disputarà 
avui a les 19:45 hora catalana contra França. 
Els de Jota Cuspinera han estat irregulars i 
han anat avançat amb grans actuacions dels 
jugadors de la Penya.
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Històricament el Joventut ha estat un 
club formador i un club venedor. La 
fàbrica de talent que és Badalona no ha 
parat de treure i treure jugadors des de la 
talla de Rudy Fernández, Ricky Rubio o 
Pau Ribas fins a d’altres com Henk No-
rel, Marko Todorovic... La Penya també 
ha estat un club d’on han sortit molts 
entrenadors com Pedro Martínez, Alfred 
Julbe, Salva Maldonado... El què no ha-
via passat fins ara però és que hi hagués 
un estiu on marxessin tècnics referents 
en el bàsquet base del Joventut. Aquest 
estiu però ha canviat tot. Joan Rallo, una 
persona vinculada a la Penya de tota la 
vida, fa les maletes i marxa als Artland 
Dragons de la lliga alemanya. A la Bun-
deslliga tenen l’obligació de tenir un 
equip sub-19 i sub-16 amb entrenador 
professional. Rallo portarà l’equip sub-
16. I evidentment no ha hagut d’esperar 
massa temps perquè li arribessin ofer-
tes. El seu desig d’anar a Alemanya li 
ha facilitat les coses perquè a la reunió 
que va tenir amb l’entitat li van obrir les 
portes de bat a bat perquè venia d’un 

Bon viatge i us esperem 
ben aviat a la tornada

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

club com la Penya, més valorat fora de 
Badalona i amb molt prestigi a Espanya 
i a Europa. Però no només ell ha marxat, 
també ho ha fet el seu amic Paco Redon-
do que després de ser medalla de bronze 
com a ajudant de Sito Alonso a la selecció 
espanyola sub-20 a l’Europeu d’Estònia 
fa les maletes per anar a dirigir el planter 
del Real Madrid, com a responsable de 
l’equip de lliga EBA i el júnior. Dues perles 
del bàsquet de la Penya que emigren. Els 
desitgem un bon viatge i els esperem en 
la seva tornada ben aviat.

Villacampa renova el consell 
d’administració de la SAD

Jordi Villacampa ja ha trobat les per-
sones que l’acompanyaran al consell 
d’administració del Joventut SAD. El 
president verd-i-negre s’ha reforçat amb 
homes de la seva confiança per substituir 
una gran part del consell actual, que por-
tava 13 anys, i que plegarà a final de mes. 
Dels que hi havia, només queden Josep 
Puig, com a vicepresident, i Jose Carlos 
Pliego, com a conseller de l’àrea jurídica. 
Marxen per tant, Carles Sagués, Tomàs 
Garcia, Xavier Padrós, Francesc Rodríguez 

Foto: Penya.com

i Esther Marquès. Per substituir-los hi 
haurà 5 cares noves, encara que algunes 
ja havien tingut relació amb el club. Jua-
nan Morales, exjugador i ara integrant de 
l’equip de veterans, passarà a ser el con-
seller de l’àrea esportiva. Raúl Ciprés, que 
havia estat el cap de màrqueting, també 
tornarà. L’encarregat de l’àrea de comuni-
cació serà el periodista badaloní d’El Punt 
Avui, Ricard Palou. A l’àrea econòmica, el 
nou conseller serà Enric Cañas, mentre 
que a la social hi entrarà Bernat Monto-
ya. La renovació institucional arriba la 
mateixa setmana que s’ha rubricat l’acord 
d’ampliació amb Fiatc Assegurances. El 
principal patrocinador del club verd-i-
negre ho seguirà sent fins el final de la 
temporada 2015-2016. D’aquesta manera, 
si es compleix el contracte, Fiatc serà el 
segon patrocinador que ha estat més anys 
amb la Penya (5) només per darrere de 
DKV (7). La setmana de Jordi Villacampa 
s’ha tancat signant els acords de renova-
ció amb Guillem Vives i Àlex Suàrez. En el 
cas del base, com explicàvem la setmana 
passada, ha firmat una ampliació del con-
tracte per 3 temporades més. Suàrez ha 
renovat l’acord que expirava aquest estiu 
també per 3 temporades. Tots dos ho han 
fet després de penjar-se la medalla de 
bronze a l’Europeu Sub20 d’Estònia.

Morales, Cirpés, 
Palou, Montoya 
i Cañas seran les 
noves cares del 
consell
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Primer test per al 
Badalona en 
pretemporada
El CF Badalona ha disputat el seu primer partit de 
pretemporada i ha estat contra la Pobla de Mafumet. 
Primer partit en el que l`entrenador Piti Belmonte 
ha pogut veure en acció als seus jugadors. Partit al 
Camp del Centenari en el que alguns aficionats s`han 
apropat per a veure al renovat Badalona. Parlant es-
trictament de futbol, el partit va acabar amb victòria 
escapulada enfront del conjunt tarragonès. Moha, 
Joan Castillo i Lolo per partida doble han estat els 
golejadors.

Últims moviments
La secretaria tècnica del Badalona ha tancat en els últims 
dies la incorporació de David Lázaro i Ferran Tacón. El pri-
mer prové de la U.D. Salamanca. Migcentre de vint-i-vuit 
anys que destaca per la seva polivalència, ja que pot actuar 
tant en posicions defensives com ofensives. El segon és 
un interior dret i ha militat al`Alcoyano, Tenerife o Leganés, 
entre altres. El jugador de Mataró ha jugat contra el Bada-
lona als seus dos últims playoffs, primer amb el Leganés i 
després amb el conjunt isleny.
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“L`objectiu és guanyar el proper partit”
Entrevista al nou entrenador del CF Badalona, Piti Belmonte

“Volem creure 
que la millor 
manera per 
guanyar és 
jugant bé a 
futbol”

Piti Belmonte ha estat entrevis-
tat per aquest diari i ha parlat de 
l`actualitat del club. Hem tractat te-
mes més personals, com per exem-
ple que l`il·lusiona del nou club, i 
també d`aspectes més esportius, i 
ens ha dit com serà el seu Badalona. 
L`entrevista sencera la podreu veure 
a la nostra web, www.diaridebadalo-
na.com

P.  Què t`ha fet venir al Badalona?
R.  El fet que és un equip català, que co-
nec perquè vaig estar mitja temporada. 
És una nova aventura, volia viure no-
ves experiències i el Badalona m`oferia 
aquesta possibilitat. Ja vaig dir que vaig 
estar una etapa molt curta i aquí havia 
de fer més coses que com a jugador no 
vaig poder.

P.  Què t`ilusiona del nou club?
R.  Estem compartint amb els jugadors, 
volem que els jugadors nous s`integrin. 
Estem buscant entrenaments que ajudin 
a formar aquest grup. Els jugadors han 
d`agafar el contacte amb el camp. Per 
tots és un procés d`adaptació perquè 
estem muntant tot d`una forma que ens 
ajudi a treballar de la millor forma pos-
sible.

P.  Dèies que et quedaven coses per 
fer, quin objectiu et marques per la 
nova temporada?
R.   Guanyar el proper partit. L`objectiu 
és difícil perquè encara ens queden ju-
gadors per fitxar. Hem d`esperar a definir 
la plantilla i també veure quins seràn els 
equips que ens toquen al grup. Per tant, 
determinar l`objectiu és difícil.
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P.  Quin missatge donaries a l`afició?
R.  Que encetem una nova etapa. La nos-
tra intenció serà que vinguin al nostre 
camp a passar-s`ho bé i a veure guanyar 
el seu equip, que és el que volem sem-
pre, independentment del rival, ja que 
el futbol és molt competitiu. Volem que 
vinguin a recolzar-nos i que gaudeixin 
del seu equip i de l`esforç dels jugadors.

P.   Si haguéssis de definir com serà el 
Badalona de l`any vinent, com ho faries?
R.   A mi m`agradaria que fos un equip 
amb una estructura defensiva molt mar-
cada, amb una actitud defensiva molt 
clara i que tots els jugadors estiguin 
implicats en aquest aspecte. A l`hora 
d`atacar creiem que la millor manera és 
buscar un joc combinatiu i associatiu 

sempre sabent adaptar-te a les circuns-
tàncies que marquen el partit. Volem 
creure, i així ho farem, que la millor ma-
nera per guanyar partits és jugant bé a 
futbol.

P. Tú que has estat jugador, què 
pots aportar als futbolistes?
R. Intentarem recolzar-los al màxim 
perquè el protagonista és el jugador i té 
una sort increible d`estar dins el terreny 
de joc. El que volem fer desde fora és 
ajudar-los en el procés d`aprenentatge i 
sobretot treure aquest punt de talent que 
tots els jugadors tenen. 



Cultura14
Javier Torres - redaccio@diaridebadalona.com
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La badalonina i periodista Marta Aguilar 
ha llençat, juntament amb el periodista de 
TVE Juanma Romero, ¡Que se entere todo 
el mundo!, un llibre que aporta les bases 
per fer-se visible dins el mercat i el món 
de la comunicació. Destinada a empre-
nedors i empreses, l’obra pretén ser una 
eina per comprendre i saber utilitzar els 
mitjans de comunicació per aconseguir 
notorietat i arribar al públic sense grans 
despeses econòmiques, aprofitant, per 
exemple, la progressió de formats digitals 
i les xarxes socials.

Del 2 al 10 d’agost, Badalona es convertirà en 
un dels centres neuràlgics dels escacs a nivell 
català, espanyol i internacional. Parlem de la 
celebració del 39è Obert Internacional d’Escacs 
Ciutat de Badalona, ‘Memorial Miquel Castellà 
i Gili’. El Centre Cívic de La Salut acollirà aquest 
clàssic esdeveniment a càrrec del Club Escacs 
Sant Josep de Badalona i amb la col·laboració 
de l’Ajuntament de Badalona i les federacions 
catalana i espanyola d’escacs. El torneig, que 
forma part del X Circuit Català d’Oberts Inter-
nacionals i és vàlid pels ràtings oficials, es dis-
putarà mitjançant el sistema suís a nou rondes.

Els Arctic Monkeys seran 
a Badalona el novembre

La Salut acull 39è Obert 
Internacional d’Escacs 
Ciutat de Badalona

La Temporada de Teatre, Música i Dansa de 
la propera tardor als teatres municipals de 
Badalona tindrà com a novetat més desta-
cada la posada en marxa d’un cicle musical 
que porta per nom “Nits d’Estrelles al Prin-
cipal”. Aquesta iniciativa, que compta amb 
el patrocini de l’empresa Estrella Damm, as-
pira a portar a l’escenari del Teatre Principal 
els millors grups de la música pop actual. 
La primera edició comptarà amb les actua-
cions de formacions com Dorian, The Free 
Fall Band, Maria Coma, Bikimel o el quar-
tet barceloní Manel. Els muntatges teatrals 
ocuparan també bona part de la programa-
ció començant pel grup Tricicle, que obrirà 
la temporada el 21 i el 22 de setembre amb 
el seu darrer espectacle de creació Bits. Els 
seguiran muntatges com Bona gent una 
obra de gran format guanyadora d’un premi 
Pulitzer, amb un repartiment encapçalat per 
Mercè Arànega i Àlex Casanova; o Smiley, 

El Tricicle encetarà la nova temporada dels 
teatres municipals de Badalona

  El Principal 
acollirà un cicle de 
concerts de grups 
actuals

  Els joves 
que facin els 18 
podran entrar 
gratis a molts 
espectacles

als teatres municipals són Cosmètica de 
l’enemic, amb Lluis Soler i Xavier Ripoll, 
Red Pontiac, amb Cristina Cervià i Miriam 
Iscla, o l’humorista David Guapo, entre 
d’altres. La temporada de tardor apostarà un 
cop més pel teatre badaloní, amb una nova 
edició del cicle Badalona a Escena. Grups 
de teatre o de les arts escèniques de la 
ciutat portaran els seus muntatges al teatre 
Zorrilla. El Filmets tindrà lloc el novembre.
Una altra de les novetats de la temporada 
de tardor és una iniciativa que vol incen-
tivar i fomentar el consum de cultura, i 
en especial de les arts escèniques, entre 
els joves de Badalona. La campanya “Per 
molts anys 18!” oferirà l’oportunitat als 
badalonins nascuts l’any 1995, que en-
guany fan 18 anys, d’adquirir una localitat 
gratuïta per a la majoria d’espectacles fins 
que s’exhaureixin les entrades previstes per 
aquesta promoció.

una història d’amor de l’autor català Gui-
llem Clua. Altres espectacles que s’oferiran 

La banda britànica Arctic Monkeys aterrarà el 
proper novembre al Palau Olímpic de Bada-
lona. S’han donat a conèixer els dos propers 
concerts a terres espanyoles, pocs dies des-
prés d’haver actuat com un dels caps de car-
tell del FIB i haver congregat prop de 30.000 
persones a Benicàssim. Madrid, el dia 15 de 
novembre, i Badalona, el 16, seran els indrets 
escollits per presentar el seu darrer treball 
discogràfic, AM, que sortirà a la venda el pro-
per 9 de setembre. Arctic Monkeys recalaran 
a Badalona en el marc de la gira organitzada 
per Miles Aways, i comptaran amb l’actuació 
prèvia dels compatriotes The Strypes, telo-
ners de luxe. Les entrades ja estan a la venda 
a Ticketmaster i Miles Away.

Com fer visible 
la teva empresa 
als mitjans a 
baix cost?



15Publicitat
 Eduard Monterde - publicitat@gestiocomunicativa.com
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